



2024 Spring Mail-In Rebate Program

Receive a manufacturer's mail-in-rebate for up to 2 gallons or 2 quarts of Interlux products.

To receive your rebate:

1. Purchase up to two gallons of eligible Interlux antifouling paint or up to two quarts of Toplac Plus between **February 1, 2024 - June 1, 2024.**
2. Eligible products:
 - \$25 rebate per gallon: Micron® CSC-CA
 - \$10 rebate per gallon: Bottomkote®-CA
 - \$20 rebate per gallon: VC® Offshore GL
 - \$5 rebate per quart: Toplac Plus
3. Complete in full this form (**handwriting must be legible for your submission to be processed**), include the **original dated sales receipt** with purchase price circled and fill in the UPC number for each product redemption.
4. Rebate request must be postmarked no later than **July 1, 2024.**
5. Keep a copy of this rebate form and sales receipt for your records.
6. Mail all items to:

Interlux Spring 2024 Mail in Rebate Program
P.O. Box 250-INT008
Pickering, ON
L1V2R4

Customer Service Number: 1-800-293-6778 (English Only)



Visit interlux.com for more details

\$25

rebate per gallon on:



\$10

rebate per gallon on:



\$20

rebate per gallon on:



\$5

rebate per quart on:



Name _____

Address _____

(Street address only; PO BOX address is not acceptable with this offer)

City _____

Province _____

Postal Code _____

Email _____

Check here to receive notifications about new products and future promotions

(Email address is used to notify you of the status of your rebate request only – please print clearly)

Product #1 UPC Code: _____

Product #2 UPC Code: _____

Where did you purchase product: _____

Is this the first time you have purchased an Interlux product? Yes No

Product/Products purchased:

Micron® CSC-CA VC®Offshore Toplac Plus Bottomkote®-CA

Type of boat: Powerboat Sailboat

Boat length: 10' to 20' 21' to 30' 31' to 40' 41' to 50' 51' to 60' 61' to 70' 71' +

Who applies your bottom paint: Self Applied Boatyard/Professional

Terms & Conditions:

By requesting the rebate, you are consenting to the collection, use and disclosure of your personal information by International Paint LLC and its representatives for the purposes of rebate administration, compliance and marketing analysis. The complete applicable privacy policy may be viewed at http://www.akzonobel.com/privacy_statement.aspx. Limit one rebate per address. Requests from P.O. boxes not allowed. This offer cannot be combined with any other offer. **WARNING** – Products for which rebate is claimed may not be returned. Fraudulent submission of multiple requests could result in prosecution under applicable Canadian mail fraud statutes. Offer available to customers with mailing addresses in Canada. All rebate checks will be paid in Canadian dollars. Rebate checks are void if not cashed before expiration and cannot be reissued. Sponsor is not responsible for lost, late, damaged, illegible, misdirected, or postage-due submissions. Offer void where prohibited, taxed or restricted by law. Please allow 8-10 weeks for processing from the time your submission is received. For rebate, status cannot be obtained online, please call 1-800-293-6778 (English only).



2024 Programme de remise postale des produits Interlux® au printemps

Recevez la remise postale d'un fabricant pour jusqu'à 2 gallons ou 2 quarts de produits Interlux.

Pour recevoir votre remise :

- Procurez-vous jusqu'à deux gallons de peinture antifouling Interlux admissible ou jusqu'à deux quarts de Toplac Plus entre le **1 Février, 2024 - 1 Juin, 2024**.
- Produits admissibles :**
 - une remise de 25 dollars par gallon : Micron® CSC-CA
 - une remise de 10 dollars par gallon : Bottomkote®-CA
 - une remise de 20 dollars par quart : VC® Offshore GL
 - une remise de 5 dollars par quart : Toplac Plus
- Remplissez entièrement ce formulaire (**l'écriture manuscrite doit être lisible pour que votre requête soit traitée**), inclure le **reçu de vente daté original** avec le prix d'achat encerclé et indiquer le numéro UPC pour le rachat de chaque produit.
- La demande de remise doit être oblitérée au **1, Juillet, 2024**.
- Conservez une copie de ce formulaire de remise et du reçu de vente pour vos dossiers
- Envoyez tous les articles à : **Interlux Spring 2024 Mail in Rebate Program**
P.O. Box 250-INT005, Pickering, ON, L1V2R4

Numéro de service à la clientèle : 1-800-293-6778 (Seulement en Anglais)



Visitez interlux.com pour plus de détails

\$25
remise par
gallon sur :



\$10
remise par
gallon sur :



\$20
remise par
gallon sur :



\$5
remise par
quart
sur :



Nom

Adresse

(Adresse physique uniquement; les Boîtes Postales ne sont pas acceptées dans le cadre de cette offre)

City

Province

Code Postal

Email

Cochez ici pour recevoir des notifications sur les nouveaux produits et les futures promotions

(L'adresse électronique est utilisée pour vous informer uniquement de l'état de votre demande de remboursement – veuillez écrire clairement en lettres moulées)

Code UPC Produit n°1 :

Code UPC Produit n°2 :

Où avez-vous acheté le produit :

Est-ce la première fois que vous achetez un produit Interlux? Oui Non

Produit/Produits achetés : Micron® CSC-CA VC®Offshore Toplac Plus Bottomkote®-CA

Type de bateau : Bateau à moteur Voilier

Longueur du bateau : 10 à 20 pi 21 à 30 pi 31 à 40 pi 41 à 50 pi

51 à 60 pi 61 à 70 pi 71 pi +

Qui applique votre peinture de fond? Vous-même Un chantier naval/Un professionnel

Conditions :

En demandant la remise, vous consentez à la collecte, à l'utilisation et à la divulgation de vos renseignements personnels par International Paint LLC et ses représentants aux fins de l'administration de la remise, de la conformité et de l'analyse de marketing. La politique de confidentialité complète applicable peut être consultée à l'adresse http://www.akzonobel.com/privacy_statement.aspx. Limite d'une remise par adresse. Les demandes à partir des boîtes postales ne sont pas autorisées. Cette offre ne peut être combinée à aucune autre offre. AVERTISSEMENT - Les produits pour lesquels une remise est réclamée ne peuvent être retournés. La présentation frauduleuse de plusieurs demandes pourrait entraîner des poursuites en vertu des lois canadiennes applicables en matière de fraude postale. Offre disponible pour les clients disposant d'adresses postales au Canada. Tous les chèques de remise seront payés en dollars canadiens. Les chèques de remise sont nuls s'ils ne sont pas encaissés avant la date d'expiration et ne peuvent pas être réémis. Le commanditaire n'est pas responsable des soumissions perdues, en retard, endommagées, illisibles, mal acheminées ou insuffisamment affranchies. L'offre est sans objet en cas d'interdiction, de taxes ou de restrictions imposées par la loi. Veuillez accorder un délai de 8 à 10 semaines en vue du traitement à partir de la date de réception de votre soumission.

Toutes les marques déposées dans cette publication sont la propriété ou licence des sociétés du Groupe AkzoNobel. © AkzoNobel 2024.

AkzoNobel